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Referat 

 Verdal Ungdomsråd 09.01.23 

Til stede: Alle - Esake 

Referent: Eir Aas Jakobsen 

Tid og sted: 16:30-18:30 på Panzer 

 

Petter Vold (Virksomhetsleder arealforvaltning) kommer og snakker om plansaker. Han 

beskriver hva de jobber med og hvordan det fungerer i praksis. 

Punkter som han trakk fram i sin beskrivelse: 

-Hvordan skal Verdals areal brukes? Dyrkamark, vei, sti, hyttefelt, industri og skog? 

Kommunen har selvråderett på hva arealet skal brukes til og det er kommunestyret som har 

det siste ordet i saker som omhandler dette. 

De igjen har et utvalg for plan og samfunn som foreslår for kommunestyret etter at Petter og 

co har forberedt sakene for utvalget. 

-Hva er en reguleringsplan? et kart som sier noe om hva et område skal inneholde og hvilke 

regler eventuelle bygg eller annen bruk av arealet må forholde seg til. 

-Høring: det annonseres i avisene at saker er sendt ut på høring og da kan folket uttale seg 

om hva de tenker. Eks naturvernforbundet, velforeninger og statsforvalteren, men også 

privatpersoner.  

-Noen ganger kommer det innsigelser. Det er det kun statsforvalteren, veivesenet og noen 

flere instanser som kan bruke det grepet. 
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-Kommunestyret vedtar til slutt en reguleringsplan, etter at alle innsigelser og innspill er 

vurdert. 

-Barn og unges representant i plansaker får sakene tilsendt og gjør en vurdering på om 

hensyn til barn og unge er ivaretatt. 

-Problemstilling fra byggesak: 

Fortetting av sentrale boligområder. Saken kommer ut på høring om lag 1,5 uker. Petter Vold 

kan komme og si noe om hvordan en sånn sak kan skrives. Det er tre ukers frist fra høringen 

er ute og Ungdomsrådet må vurdere om de skal mene noe om denne saken. 

 

-Saker til eventuelt: Innspill fra Leia: Hvor er skøytebanen vi mistet i forbindelse med 

bygginga av VBB? Skulle den ikke erstattes med et alternativ? Eir undersøker dette til neste 

gang. 

-Godkjenning av forrige referat:  

-Saksliste: 

-Rangering av Bufdir-søknadene:  

BUA øverst og «Inn på Tunet» som nummer to. 

 

-Johannes informerer fra konferansen han var på Stiklestad: 

Tema er samhandling om barn og unge - mellom Helseforetaket og kommunene i 

nordre del av Trøndelag.  

«God samhandling mellom tjenestene –for å gi barn og unge i Nordre Trøndelag                                               

rett hjelp på rett sted til rett tid!» 

• Gruppearbeid om hvordan å få til mer samhandling mellom voksne og ungdom. 

Opplevde at det ble brukt maktspråk i gruppearbeid og at det var vanskelig å si det 

han tenkte som ungdom (noen var greie). 
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-Johannes informerer fra politiråd. 

• Esso som samlingssted. 

• Ser mere ungdom ute i gatene, i forbindelse med bruk at mopedbil. Det er flere goder 

med ungdom som er mobile, enn bakdeler. 

 

 

-Johannes og Hanne informerer fra Ungdommens fylkesting. 

• Viktige saker: kjønnsnøytrale toaletter og garderober i fylkeskommunen 

• Gratis bind og tamponger på toaletter på videregående skoler 

• Det samiske skal inkluderes mer i hverdagen i skolen 

• Økonomiske sanksjoner for å glemme trening, flaska osv. var en sak som ble spilt inn. 

Det har visst skjedd flere plasser at det har blitt laget et bot-system for å glemme ting 

eller oppmøte til fotballtrening. Dette ble tatt opp som egen sak. 

• Valg av UFU (ungdommens fylkesutvalg) 

 

-Ungdomskonferansen, dere må tenke gjennom (denne tar vi med videre): 

• Hvilke tema? 

• Hvem skal inviteres? 

• Hvor stort? 

• Hva er målet? 

• Hvordan skal vi få innspill på tema? 

• Hva ser dere for dere at deres rolle skal være? 
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